
ZAPISNIK 

sa 22. sjednice Nadzornog odbora Bikarac d.o.o. 

Nadzorni odbor Bikarca d.o.o. sastao se 29. ožujka 2018. god. s početkom u 9.00 sati. 
Prisutni: gdin. Joško Vučenović, gđa. Josipa Leontić, gdin. Davor Bukić, gdin. Neven Rak, gdin. Davor 
Aleksić. Direktor čita dnevni red. 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice N.O. 
2. Izvještaj o stanju projekta Bikarac
3. Razno

Članovi Nadzornog odbora jednoglasno su usvojili dnevni red. 

Točka 1. 

Članovi Nadzornog odbora jednoglasno usvajaju Zapisnik sa 21. sjednice N.O. 

Točka 2. 

Direktor gdin. Robert Podrug predstavlja članovima N.O. trenutno stanje projekta Bikarac, te navodi 
da je Državnoj komisiji za kontrolu postupaka javne nabave (DKOM) trebalo 90 dana da riješi Žalbu. 
Naime, žalila se tvrtka Strabag na objavljenu natječajnu dokumentaciju za projektiranje i građenje 
MBO postrojenja i pratećih objekata na odlagalištu Bikarac. 

Što se tiče žalbe tvrtke Strabag, u njoj se nalazi 12 žalbenih navoda, od čega je 5 prihvaćena. što se 
tiče pregleda dokumentacije koju OKOM provodi po službenoj dužnosti nije nađena osobita povreda 
Zakona o javnoj nabavi. što se tiče kriterija o penalizaciji koji je prihvaćen u žalbenom navodu OKOM 
ga ocjenjuje kao ispravan kriterij, međutim poništava ga uz obrazloženje da nije dovoljno detaljno 
vezan s predmetom nabave. 
Jučer, (28.3.2018.) smo ispravili dokumentaciju i poslali je na nastavak postupka javne nabave. 
Naime, natječaj nije poništen, nego privremeno stopiran i nastavlja se. Natječaj bi trebao završiti 30. 
5. ove godine.
Dokumentacija je izmjenjena sukladno Rješenju DKOM-a.

Predsjednik Vučenović pita: Tko odrađuje dokumentaciju tj. tko je priprema na što mu direktor 
odgovara kako Fond za zaštitu okoliša zajedno sa nama priprema dokumentaciju, a vanjski suradnik 
gdin. Slobodan Tolić (certificirani ovlkaštenik javne nabave) objavljuje dokumentaciju. Dokumentacija 
je pregledana od svih institucija prije objave (Fond i SAFU). 
Gđa. Leontić pita u kojem roku će se odabrati netko, na što direktor odgovara da nakon otvaranja i 
ako sve bude u redu za 1 mjesec se sve može pregledati i donijeti Odluka o izboru izvođača. 
Gđa Leotnić pita da li smo izbacili kriterij za penalizaciju, na što direktor odgovara da jesmo. 
Gđa Leontić također pita da ako ne bude Žalbe na odluku kada bi se krtenulo s građenjem, na što 
direktor odgovara da je nakon potpisa ugovora rok za izradu glavnom projekta 7 mjeseci, 2 mjeseca 
rok za ishođenje dozvola i 1 godinu je rok za izvođenje radova. 
Također gđa Leontić pita da li će do 2020. godine biti prostora za odlaganje smeća? Direktor 



odgovara da postoji mmogućnost da sadašnja ploha bude u potpunosti popunjena. Ono što je 
olakotna je izgradnja nove plohe koja je sastvani dio ovog natječaja. 

Sjednica Nadzornog odbora je završila u 10.00 sati. 

Zapisničarka: 
lvana Smoje 

U Šibeniku, 29. ožujka 2018. 
Broj: 2/2018 

Predsjednik NO: 


